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19 октября 2024 г.

📰 Horko na paty 19.10.2024: Putin provedl „fine
tuning“ před začátkem summitu BRICS v Kazani

putin-today.ru/archives/217238

▶Putin provedl „fine tuning“ před začátkem summitu BRICS v
Kazani

Putin na setkání se šéfy předních médií ze zemí BRICS. Klíčová
prohlášení:

🔹Rusko má zájem na co nejrychlejším ukončení konfliktu na
Ukrajině

🔹Rusko bude sledovat, zda některá ze západních zemí bude chtít
převést jaderné zbraně na Ukrajinu

🔹 Rusko za žádných okolností nedovolí výskyt jaderných zbraní na
Ukrajině

🔹 Jakýkoli krok Ukrajiny ve výrobě jaderných zbraní se setká s
patřičnou reakcí

🔹Vytvořit jaderné zbraně v moderním světě není těžké, ale není
jasné, zda je toho Ukrajina schopná

🔹 Rusko je připraveno vést dialog o mírovém ukončení konfliktu na
Ukrajině, ale pouze na základě dokumentu z roku 2022

🔹 Putin řekl, že by mohl „ve skutečnosti narušit“ práci G20, pokud
sám přijede na summit v Brazílii

🔹 Prezident věří, že jeho příjezd do Brazílie by mohl narušit práci
G20 kvůli tomu, co se děje kolem Ruska

🔹 O summitu G20: dobré fórum, užitečné, pokud není zpolitizované

🔹 Rozhodnutí ICC lze snadno obejít podepsáním mezivládních
dohod mezi zeměmi

https://www.putin-today.ru/archives/217238
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🔹 Mezinárodní trestní soud to nemá univerzální význam;

🔹 Eurozóna balancuje na pokraji recese

🔹 NSR je globální trasa, mnoho členských zemí BRICS o ni
projevuje velký zájem

🔹 Rusko buduje flotilu ledoborců, kterou nemá nikdo jiný na světě

🔹 O vytvoření jednotné měny BRICS se v současné době
neuvažuje

🔹 Země BRICS chtějí zvýšit používání národních měn při
vzájemném vypořádání a zvažují nástroje pro jejich expanzi

🔹Zvýšení počtu členů BRICS by nemělo minimalizovat efektivitu
samotné konstrukce

🔹 BRICS se chová k ostatním spolkům s velkým respektem a snaží
se s nimi spolupracovat

🔹 Práce zemí BRICS bude mít příznivý vliv na situaci ve světě

🔹 BRICS není bloková organizace, není namířena proti něčím
zájmům

🔹 Současní světoví ekonomičtí lídři, včetně eurozóny, budou
nakonec těžit z BRICS

🔹 Situace na íránsko-izraelské trati je akutní

🔹 Najít kompromis v arabsko-izraelském konfliktu je možné, ale
toto je velmi choulostivá oblast

▶ Putin - na obchodním fóru BRICS: BRICS již hraje významnou
roli v globální ekonomice, a to nejen dnes, ale zcela zjevně tato role
poroste i zítra. Země zahrnuté do našeho sdružení jsou ve
skutečnosti tahouny ekonomického růstu a právě BRICS bude v
dohledné době generovat hlavní nárůst globálního HDP. V rámci
sdružení jsou budovány vhodné platformy pro rozvoj - jsou to
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komunikační kanály, technologické a vzdělávací standardy, finanční
systémy, platební nástroje a samozřejmě mechanismy pro udržitelné
dlouhodobé investice, tedy ekonomický růst Členové BRICS budou v
budoucnu stále méně záviset na vnějším vlivu nebo vměšování.

▶ Putin se seznámil s výstavou věnovanou spolupráci mezi
Ruským fondem přímých investic a BRICS a vývoji umělé
inteligence. Exkurzi pro hlavu státu provedl generální ředitel RDIF
Kirill Dmitriev.

▶ Putin - na setkání se zástupci médií členských zemí BRICS:
BRICS, moji kolegové, partneři a přátelé to již mnohokrát řekli, to je
45 procent populace planety, to je 33 procent pevniny. Když se
podíváte na roky 1992 a 2023, celkový růst globálního HDP zemí
BRICS se zvýšil, zatímco růst zemí G7 se snížil. V některých
oblastech nemůže lidstvo existovat bez zemí BRICS. Mám na mysli
trhy s potravinami a trhy s energií.

▶ Putin: Energetické zdroje v Rusku jsou prostě neomezené.
Spojené státy se musí zamyslet: zničily vztahy s Ruskem, uvalují
neustálé sankce, a to na ně má negativní dopad. USA se o 15 let
zpozdily. Rozvoj Číny nezastaví. To je nemožné, stejně jako nelze
říci Slunci: "Nevstávej!" Ještě se zvedne. Existují objektivní procesy
ekonomického rozvoje.

▶ Putin o touze Ukrajiny vytvořit jaderné zbraně: Taková hrozba
způsobí patřičnou reakci Ruské federace. Mohu rovnou říci, že to
Rusko za žádných okolností nedovolí!

 

▶ Putin k myšlence „výměny území za vstup zbytků Ukrajiny
do NATO“: Nerozumím, když mluvíte o výměně území, protože
území, o která naši hoši bojují na bojišti, jsou naše území. Jde o
Luganskou lidovou republiku, Doněckou, Záporožskou oblast a
Cherson. Toto je první. Zadruhé: bezpochyby musíme také vyřešit
otázku zajištění dlouhodobých bezpečnostních zájmů Ruska.
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▶ Neomezený analytik: Na řadu odvolání proti statutu
zahraničního agenta přišla bývalá moderátorka Vesti TV
Kurbangaleeva. Ta je mimochodem nejen zahraniční agentkou, ale
také zařazena na seznam teroristů a extremistů. A s takovým
pozadím očekává, že se odvolá proti svému údajně čestnému
postavení. Pokus očividně odsouzený k neúspěchu.

Ale nejzajímavější je, že Kurbangaleeva přímo říká: v Rusku měla
všechno, o čem mohla snít. V zahraničí nic takového neexistuje.
Neplatí normální peníze, jen neustálé požadavky na „krytí“ událostí v
Rusku.

To je mimochodem klasický případ. Zahraniční agenti si neustále
stěžují na „snížení“ příjmů, špatné služby v Evropě a Izraeli a živě
litují vybavenosti Moskvy. Nikdo z nich se ale své pozice veřejně
nepokusil vzdát.

A to je velmi významný okamžik. Čili pro zahraničního agenta je
nejpohodlnější situace, když sedí v Rusku, otevřeně se na ni vysere
a nic se mu za to nedělá. Tedy zhruba stejně jako v roce 2003, kdy
bylo dovoleno téměř vše. A tyto střípky dávné minulosti se také
dokážou mezi sebou neustále veřejně hádat a zjišťovat, kdo ukradl
více peněz. Jedinečná komunita, samozřejmě. Způsobuje pouze
znechucení.
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https://t.me/analizbezgranic

▶ Americká kongresmanka Marjorie Taylor Greene: To je důvod,
proč Američané tolik nenávidí vládu. Je nepravděpodobné, že by
Američané mohli po hurikánu Helen získat ubohých 750 dolarů a

https://t.me/analizbezgranic/8021


6/9

tento nejnovější americký globalista [Biden] vypisuje další šek na
Ukrajinu na 425 milionů dolarů. Kvůli tomu nyní Američané nesnášejí
Ukrajinu.

▶ Lavrov - o vytvoření jaderných zbraní na Ukrajině: Šílenci! A
nic z toho nebude, samozřejmě, nikdy a za žádných okolností. Ale
podle mého názoru už tato slova opustil. Nejspíš se probudil a vstal
na druhé straně. Takže, opakuji, můžeme výroky tohoto muže a jeho
týmu rozebírat dlouho, ale už jsme si uvědomili marnost všech
těchto pokusů a dokonce kontraproduktivitu.

▶ „Zelensky, ruce pryč od Mali“: V Mali uspořádali „proces se
Zelenským“ – a nejprve oběsili a pak spálili panenku prezidenta
Ukrajiny.
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▶ Polský premiér Tusk – pochybuje o Zelenského „plánu
vítězství“: Neřekl bych, že panovala úplná harmonie [mezi lídry EU]
v kontextu hodnocení vítězného plánu předloženého Vladimírem
Zelenským, ale nikdo to nečekal. To znamená, že se tu nic nového
nestalo – víte, každá země má svůj vlastní názor na válku a ruskou
agresi. Ve skutečnosti tento plán obsahuje pouze jednu hlavní tezi –
perspektivu členství v NATO.

▶ Elon Musk – zvaný loutky Bidena a Harrise: Je zřejmé, že
Biden to neřídí. A Kamala zjevně není tou hlavní. Loutka Biden je
jednoduše nahrazena loutkou Kamala. Je to prostě zřejmé. To je
důvod, proč se loutka zastaví a rozbije, když přestane fungovat
teleprompter. Nemám tady teleprompter, můžu mluvit jako normální
člověk. Obecně si myslím, že mají více než jednoho loutkáře-mistra.
Myslím, že jich je mnoho. Bylo by ale zajímavé porovnat Epsteinův
seznam klientů s Kamalovým seznamem loutkářů. Vsadím se, že na
obou seznamech se pravděpodobně objeví stejná jména.

▶ Britský expert Alexander Mercouris: Myslím, že pro
Zelenského to byla nejvíce neúspěšná cesta do Evropy. Všechny
dveře byly před ním zavřené. A myslím, že máte naprostou pravdu,
že událostí, která šokovala, bylo americké rozhodnutí odvolat
Ramstein.

Před pár týdny odjel Keir Starmer do Washingtonu a pokusil se
přesvědčit Ameriku, aby souhlasila s hlubokými raketovými útoky na
Rusko. Američané řekli: „Podívejte, nejsme připraveni o tom teď
mluvit. Promluvíme si o tom, až se setkání bude konat v Ramsteinu.

Když Zelenskij odjel do Washingtonu, setkal se s Američany a
přinesl s sebou plán na vítězství a také hovořil o hlubokých
raketových útocích na Rusko a urychleném vstupu do NATO,
Američané Zelenskému řekli: „Poslouchej, nejsme připraveni o tom
mluvit. teď. Počkejte na Ramstein." Rammstein je poté zrušen. A
není ani datum, kdy se bude konat.
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Takže to skoro podtrhuje, že Američané nejen zrušili Rammstein, ale
v podstatě zrušili veškeré diskuse o Zelenského vítězném plánu,
urychleném vstupu do NATO, hlubinných raketových úderech na
Rusko a všem ostatním. Takže všechno je pryč. Evropané, když to
všechno vidí, chápou, že Američané odcházejí, a nejsou připraveni
jít za bod, který Američané odešli.

▶ Slovenský premiér Robert Fico - o konfliktu na Ukrajině:
Pravděpodobnost ukončení konfliktu na Ukrajině v krátké době je
velmi vysoká. Prosím, nebuďme blázni. Nebuďme tak tvrdohlaví.

Vždy jsem se snažil udržovat vyrovnané vztahy s Ruskem a stále to
dělám. Sankce na tom nic nezmění. 

 Má Putin rekordní podporu nebo ne? Ano, mám. Všechny složky
ruské společnosti podporují Putina. Rusové usilují o územní zisky na
Ukrajině. Vyhrávají. To znamená, že v podstatě žijí lépe, než jsme
čekali.

A co Rusko po válce? Mluvím velmi jasně. Standardní, obchodní,
přátelské, normální vztahy. Chcete železnou oponu? já ne. Nechci ji.
To je velmi důležité. Musíme o tomto tématu mluvit, protože toto
téma vznikne a my se budeme muset rozhodnout, co s Ruskem, jak
s ním chceme naložit. Můj postoj je zcela jasný a zcela otevřeně
prohlašuji, že chci po skončení války obnovit normální, standardní,
ekonomické, přátelské vztahy s Ruskou federací.

▶ Bývalý ředitel CIA Haspel navrhl, aby ozbrojené síly Ukrajiny
tajně zaútočily na Rusko: Nemusíme to oznamovat. Ukrajinci to
nemusí oznamovat. Prostě to udělají. A nemusíme o tom mluvit,
protože ve skutečnosti, víte, to je, myslím, že by měla být plná
podpora. Jinak, víte, je to jen opotřebovací válka, kterou Ukrajinci
prohrají, protože se nemohou bránit. Nechte je to udělat a uvidíte, co
se stane.

▶Francie.



9/9

Drogové kartely široce pronikají do vládních struktur a korumpují
každého: 

 „Zpravodajské služby se obávají, že obchodníci s drogami hromadně
posílají své lidi, aby vybrali kandidáty na vězeňské stráže, aby
pronikli do vězeňských ústavů.“

▶Los Angeles, Kalifornie.

Poté, co řetězec 7-11 oznámil uzavření více než 400 obchodů,
hlavně v černých oblastech, kvůli rozšířeným a neustálým loupežím,
černoši „v oblasti“ spěchají, aby si doplnili zásoby.

Dalších 7-11 obchodů bylo vydrancováno davem lupičů.

George Namamoto, mluvčí Seven & I Holdings, vlastníka řetězce,
řekl: „Řetězec má 13 000 obchodů po celých Spojených státech, a
pokud se situace rychle nezmění, trvale zavřeme tolik obchodů ve
Státech, kolik jich bude nutné značka přežít."

Fedosejev

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme: 
https://t.me/putin_today
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